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UDRUGA HRVATSKIH SUDSKIH SAVJI]TNIKA
r v,rBZnnNIKA (uHSSv)
Ulica grada Vukovara 84

10 000 Zagreb

U Zagrebu 3. srpnja 2019.

Predmet :

PoStovani

MINISTARSTVO PRAVOSUDA
Kabinet ministra

n/p DraZen Bo5njakovid, ministar pravosuda
Ulica gradaVukovara 49

l0 000 Zagreb

Sastanak s ministrom pravosuda, traZi se

gospodine ministre pravosuda,

obradam Vam se u ime Udruge hrvatskih sudskih savjetnika i vjeZbenika (dalje: Udruga) te

Vas ovim putem molim zahitan sastanak.

U tijeku je izmjena Uredbe o nazivima radnih mjesta i koeficijentima sloZenosti poslova u

drZavnoj sluZbi (dalje: Uredba), koja je od izuzetne i neposredne vaZnosti za poloZaj sudskih

savjetnika u Republici Hrvatskoj.
Ovom prilikom Lelim istaknuti da ostajemo kod prijedloga Udruge za povecanie placa

sudskih savjetnika poslan Ministarstvu pravosuda 20. rujna 2018., kao i prijedloga od 19. studenoga

2018. i 18. oZujka 2019.
Medu sudskim savjetnicima vlada izrazito veliko nezadovoljstvo bududi da radimo faktidno

iste poslove kao suci za dvostruko manju pla6u, a osim zavr5enog pravnog fakulteta, imamo

poloZen i pravosudni ispit, a pojedini i zavr5ni ispit za suce, odnosno DrZavnu Skolu za pravosudne

duZnosnike. Neto plata sudskog savjetnika na opcinskom, upravnom i trgovadkom sudu, kojih je

268 od ukupnih 612 sudskih savjetnika u Republici Hrvatskoj prema podacima Ministarstva
pravosuda od 27. veljade 2018. iznosi oko 5.700,00 kuna, Sto je znatno rnanje od prosjedne

mjesedne ispla6ene neto pla6e po zaposlenome u pravnim osobama Republike Hrvatske koja je za

2018. iznosila 6.242.00 kune.
Trend povedanja ovlasti sudskih savjetnika, posebice rad na predmetima jednostavnog

postupka stedaja potro5ada u kojem je sudski savjetnik samostalni rje5avatelj, a koji nije praden

odgovaraju6im promjenama u platnom sustavu, kao i te5ka mogucnost napredovanja te ozbiljni
nedostaci koncepta zavr5nog ispita za suce rezultiragubitkom kvalitetnog kadra sudskih savjetnika i

nezainteresirano5du za zapo(ljavanjem na tim radnim mjestima.
Slijedom svega iznijetoga, molimo za sastanak na kojem bi Yam izloZili krucijalne

poteSkoie s kojima se sudski savjetnici u Republici Hrvatskoj svakodnevno susre6u, a sve u cilju
postizanja zadovoljstva sudskih savjetnika izmjenom Uredbe u pogledu propisanih koeficijenata
sloZenosti posla koji obavljamo.

U odekivanju Va5eg pozitivnog odgovora.

S poStovanjem,


